
 

 
 

 
 

Finanšu komitejas sēdes  
protokols Nr. 6 

 
Carnikavā, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā        2023. gada 17. maijā 
 
Sēdes sasaukšanas vieta un laiks: Stacijas ielā 5, Carnikavā, Sēžu zālē, plkst. 09:00. 

Kārtējā atklāta sēde sasaukta Pašvaldību likumā un Ādažu novada pašvaldības nolikumā 
noteiktajā kārtībā. 

Sēdi vada: pašvaldības domes priekšsēdētāja Karīna Miķelsone (LRA). 

Sēdi protokolē: Administratīvās nodaļas vecākā referente Linda Pavlovska. 

Komitejā pavisam 15 deputāti.  

Komitejas sēdē piedalās 14 deputāti:  

komitejas locekļi: Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), Arta Deniņa (JKP) (no 
plkst. 09:00 līdz plkst. 11:55 un no plkst. 12:55 līdz plkst. 16:09), Genovefa Kozlovska (LZS), 
Antra Krasta (LZA) (līdz plkst.16:25), Imants Krastiņš (JKP), Raitis Kubuliņš (LZP) (līdz 
plkst.13:55), Gatis Miglāns (piedalās attālināti līdz plkst. 14:20, izmantojot tiešsaistes 
videokonferences sarunu rīku, veselības stāvokļa dēļ), Jānis Leja (S), Liāna Pumpure (LRA), 
Raivis Pauls (LZS), Arnis Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA). 

nepiedalās (attaisnotu iemeslu dēļ): Sniedze Brakovska (LRA) (atvaļinājumā). 

Komitejas sēdē piedalās:  

Administrācijas darbinieki: Ligita Anspoka, Diāna Čūriška, Ilona Gotharde, Kristīne Ludiņa – 
Jākobsone, Sarmīte Mūze, Inga Pērkone, Guntis Porietis, Laila Raiskuma, Inga Švarce, Zintis 
Varts. 

citi: pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. vietnieks Lauris Bernāns, 
pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktors Gunārs Dzenis, Ādažu 
bibliotēkas vadītāja Mirdza Dzirniece, Ādažu novada būvvaldes vadītājs Ainārs Grikmanis, 
Ādažu novada būvvaldes galvenā arhitekte Dace Rumpe, pašvaldības aģentūras “Carnikavas 
komunālserviss” vecākā grāmatvede Dace Pudiņa, Pašvaldības mantas iznomāšanas un 
atsavināšanas komisijas priekšsēdētājs, novada iedzīvotājs Edvīns Šēpers. 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 17. maija sēdes darba kārtības apstiprināšanu. 

2. Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2022. gada publisko pārskatu. 

3. Par projektu koordinatora maiņu. 

4. Par nosacītās cenas apstiprināšanu atsavināmajiem nekustamajiem īpašumiem. 

5. Par naudas balvu piešķiršanu vispārējās izglītības iestāžu skolēniem. 
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6. Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā Vainagu iela 36, Ādaži. 

7. Par SIA “Ādažu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu un nekustamo īpašumu nodošanu 
pārvaldībā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”. 

8. Par pārstāvja pilnvarošanu daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Kadaga-11, Kadaga, 
Ādažu novads vispārējās atjaunošanas, energoefektivitātes paaugstināšanas pasākumu 
īstenošanai. 

9. Par konkursa “Sabiedrība ar dvēseli 2023” projektu apstiprināšanu. 

10. Par dalību projektā energokopienu veicināšanai. 

11. Par grozījumiem 26.04.2023. lēmumā Nr. 138 “Par nomas maksas noteikšanu telpām 
Gaujas iela 16, Ādaži”. 

12. Par saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības nolikums” projektu. 

13. Par reglamenta “Pašvaldības darba reglaments” projektu. 

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu īpašumam “Valsts mežs 8052”, Lilastē. 

15. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 22.12.2021. noteikumos Nr. 11 
“Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi”” projektu. 

16. Par izmaiņām pašvaldības iestāžu struktūrā. 

17. Par Ādažu bibliotēkas telpu paplašināšanu Gaujas iela 27B, Ādaži. 

18. Par deputātu A. Deniņas, I. Krastiņa un J. Lejas priekšlikumu par Carnikavas Mūzikas 
un mākslas skolas ēkas būvniecības uzsākšanu 2024. gadā. 

19. Par deputātu A. Deniņas, I. Krastiņa un J. Lejas priekšlikumu par Carnikavas “Izglītības 
kvartāla” pieguļošo Zvejnieku, Ziedu un Smilšu ielu būvprojekta izstrādi. 

20. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 
janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 
2023. gadam”” projektu. 

21. Informatīvs ziņojums par Carnikavas komunālservisa ūdenssaimniecības izmaksām 
2022. gadā. 

22. Informatīvs ziņojums par bioloģiski noārdāmo atkritumu apsaimniekošanu Ādažu 
pilsētā un Ādažu pagastā. 

23. Informatīvs ziņojums par teritorijas plānojuma izstrādi 2023. gada martā un aprīlī. 

24. Informatīvs ziņojums par suņu apmācības un sporta attīstību novadā. 
 
1. Par Finanšu komitejas 2023. gada 17.maija sēdes darba kārtības apstiprināšanu 

(Karīna Miķelsone) 

Ierosina  izņemt no Finanšu komitejas 2023. gada 17. maija sēdes darba kārtības 9. jautājumu 
“Par aktualizēto Attīstības programmas (2021.-2027.) pašreizējās situācijas raksturojumu”’ un 
23. jautājumu “Informatīvs ziņojums par domes 28.12.2023. sēdes protokola Nr. 49, 15.§ “Par 
nepieciešamo finansējumu pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”” izpildes 
rezultātiem”, attiecīgi mainot pārējo jautājumu numerāciju, kā arī iekļaut 24. jautājumu 
“Informatīvs ziņojums par suņu apmācības un sporta attīstību novadā”. Ierosina apstiprināt 
Finanšu komitejas šā gada 17. maija sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 
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Apstiprināt Finanšu komitejas 2023. gada 17. maija sēdes darba kārtību. 

2. Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 2022. gada publisko 
pārskatu 

(Gunārs Dzenis) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) 2022. gada 
publisko pārskatu (1. pielikums). 

K. MIĶELSONE, G. DZENIS, A. DENIŅA, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, D. PUNDIŅA debatē 
par:  

1. plānotajiem darbiem 2023. gadā (G. Dzenis informē par esošo situāciju un iepirkumu 
plāna izpildi. K. Miķelsone uzteic aģentūras darbu, uzsverot, ka jaunie projekti 
samazina pašvaldības 2023. gada budžeta bāzes izdevumus, kas veicina ietaupījumus. 
J. Leja uzver, ka aģentūra ļoti sekmīgi veic darbus ne tikai Carnikavas pagastā, bet arī 
Ādažu pilsētā.);  

2. satiksmes organizācijas uzlabojumiem Ludmilas Azarovas ielā (A. Deniņa aicina 
izklāstīt esošo situācija. G. Dzenis informē, ka šā gada vasarā tiks uzstādīti ātruma 
slāpētāji. K. Miķelsona informē, ka Attīstības komitejas šā gada 14. jūnija sēdē tiks 
prezentēti projekti par satiksmes uzlabojumiem Carnikavas pagastā.); 

3. esošo situāciju ar debitoriem (D. Pundiņa informē, ka juristi aktīvi strādā ar esošajiem 
debitoriem, kopumā rēķini ir maksāti salīdzinoši laicīgi.); 

4. aģentūras pamatbudžeta izdevumiem; 

5. komunikāciju ar sabiedrību (G. Dzenis uzsver, ka regulāri tiek izmantota mobilā 
aplikācija “Mobio” saziņai ar pašvaldību. Informē, ka diemžēl aplikācija nestrādā 
pietiekami labi, nākotnē būtu jāmeklē citas alternatīvas.). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt protokollēmuma “Par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” 
2022. gada publiskā pārskata apstiprināšanu” projektu  un virzīt to apstiprināšanai 
pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

3. Par projektu koordinatora maiņu 
(Kristīne Ludiņa-Jākobsone) 

Ziņo, ka Izglītības, kultūras, sporta un sociālās komitejas 2021. gada 7. septembra sēdes 
protokola Nr. 9 3. apakšpunktā “Par ESF projekta “Atbalsts izglītojamo individuālo 
kompetenču attīstībai” koordinatoru Ādažu novada pašvaldībā” par EFS projekta Nr. 8.3.4. 
0./16/1/001 “Karjeras atbalsts vispārējās un profesionālās izglītības iestādēs” un “Atbalsts 
priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas samazināšanai” pašvaldības koordinatoru tika noteikta 
pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītāja Aija Kalvāne, kurai iestājās 
ilgstoša attaisnota prombūtne, tāpēc par minēto projektu koordinatoru pašvaldībā ir jānosaka 
cits darbinieks. Ierosina noteikt pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas 
izglītības speciālisti Kristīni Ludiņu-Jākobsoni par minēto projektu koordinatoru. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Noteikt pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas izglītības speciālisti 
Kristīni Ludiņu–Jākobsoni no šā gada 1. maija par Ādažu novada pašvaldības 
koordinatoru EFS projektā Nr. 8.3.4. 0./16/1/001 “Karjeras atbalsts vispārējās un 
profesionālās izglītības iestādēs” un EFS projektā Nr. 8.3.4.0/16/1/001 “Atbalsts 
priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas samazināšanai”. 
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4. Par nosacītās cenas apstiprināšanu atsavināmajiem nekustamajiem īpašumiem 
(Edvīns Šēpers) 

Ziņo par Pašvaldības mantas iznomāšanas un atsavināšanas komisijas (turpmāk – komisija) šā 
gada 24. aprīļa sēdes protokoliem Nr. ĀNP/1-7-14-2/23/10 un Nr. ĀNP/1-7-14-2/23/11 par 
komisijas noteikto nosacīto cenu atsavināšanai nodošanu vienai apbūvētai zemes vienībai un 
piecām neapbūvētām zemes vienībām, kas ietilpst pašvaldībai piederošu nekustamo īpašumu 
sastāvā. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par nosacītās cenas apstiprināšanu atsavināmajiem nekustamajiem 
īpašumiem” un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

5. Par naudas balvu piešķiršanu vispārējās izglītības iestāžu skolēniem 
(Ilona Gotharde, Ligita Anspoka) 

Ziņo, ka Ādažu novada dome (turpmāk – ĀND) un Carnikavas novada dome (turpmāk – CND) 
vēsturiski organizēja skolēnu apbalvošanu ar naudas balvām par augstiem mācību 
sasniegumiem un godalgotām vietām mācību priekšmetu olimpiādēs, konkursos, kā arī 
zinātniski pētniecisko darbu lasījumos atbilstoši ĀND 2018. gada 23. janvāra noteikumiem Nr. 
2 “Naudas balvu piešķiršanas kārtība vispārējās izglītības iestāžu skolēniem” (turpmāk – ĀND 
noteikumi) un CND 2016. gada 23. marta noteikumiem Nr. 6 “Par Carnikavas novada izglītības 
iestāžu audzēkņu un pedagogu apbalvošanu”.  

Ar pašvaldības domes 2022. gada 23. februāra lēmumu Nr. 49 “Par darba grupu pašvaldības 
izglītības iestāžu izglītojamo un pedagogu apbalvošanas regulējuma izstrādei” iepriekš minētie 
ĀND un CND noteikumi tika atzīti par spēku zaudējušiem. 

Ņemot vērā to, ka līdz jaunu noteikumu pieņemšanai ir lietderīgi turpināt labāko skolēnu 
apbalvošanas tradīciju arī par 2022./2023. mācību gada sasniegumiem, pašvaldības ieskatā būtu 
nosakāms pagaidu noregulējums, piemērojot līdz šim ĀND noteikumos noteikto kārtību un 
kritērijus. 

K. MIĶELSONE, R. PAULS, L. ANSPOKA, I. GOTHARDE. K. DĀVIDSONE, A. DENIŅA 
debatē par Balvu piešķiršanas komisijas sastāvu (K. Miķelsone aicina līdz pašvaldības domes 
šā gada 24. maija sēdei izvērtēt un samazināt Balvu piešķiršanas komisijas sastāvu. Papildus 
aicina uzdot pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītājas p.i. Ligitai 
Anspokai saskaņot apbalvojumu ceremonijas datumu un laiku ar Ādažu novada izglītības 
iestāžu vadītājiem.). 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Uzdot Juridiskās un iepirkuma nodaļas vadītājas vietniecei I. Gotharde līdz pašvaldības 
domes šā gada 24. maija sēdei labot lēmuma “Par naudas balvu piešķiršanu vispārējās 
izglītības iestāžu skolēniem” projektu, izvērtējot un samazinot Balvu piešķiršanas 
komisijas sastāvu. 

2. Uzdot Izglītības un jaunatnes nodaļas vadītājas p.i. Ligitai Anspokai saskaņot 
apbalvojumu ceremonijas datumu un laiku ar Ādažu novada izglītības iestāžu 
vadītājiem. 

3. Atbalstīt lēmuma “Par naudas balvu piešķiršanu vispārējās izglītības iestāžu 
skolēniem” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

6. Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā Vainagu iela 36, Ādaži 
(Vollijs Kuks) 



 

5 
 

Ziņo par V.U, personas kods 000000-000000, šā gada 3. maija iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-
11-1/23/2520) ar lūgumu izsniegt izziņu iesniegšanai zemesgrāmatā par pašvaldības domes 
piekrišanu nekustamā īpašuma Vainagu iela 36, Ādažos, kadastra Nr. 8044 011  0648, zemes 
vienības  1201 m2 platībā ar kadastra apzīmējumu 8044 011 0563 (turpmāk – zemesgabals) 
iegūšanai īpašumā saskaņā ar likuma “Par zemes privatizāciju lauku apvidos” 30.pantā noteikto 
darījumu izskatīšanas kārtību. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par" (Valērijs Bulāns (LRA), Kerola Dāvidsone (LRA), 
Genovefa Kozlovska (LZS), Antra Krasta (LZS), Imants Krastiņš (JKP), Jānis Leja (S), Gatis 
Miglāns (LZS), Karīna Miķelsone (LRA), Raivis Pauls (LZS), Liāna Pumpure (LRA), Arnis 
Rozītis (LRA), Jānis Ruks (LRA), "Pret" – 1 (Raitis Kubuliņš (LZP)), "Atturas" – 1 (Arta 
Deniņa (JKP)), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par piekrišanu zemes iegūšanai īpašumā Vainagu iela 36, Ādaži” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

7. Par SIA “Ādažu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu un nekustamo īpašumu 
nodošanu pārvaldībā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” 

(Diāna Čūriška) 

Ziņo par SIA “Ādažu ūdens” (turpmāk – sabiedrība) 2022. gada 17. oktobra iesniegumu (reģ. 
Nr. ĀNP/1-11-1/22/5202) ar lūgumu nodot sabiedrībai pašvaldībai piederošu sadzīves 
kanalizācijas sistēmu (cauruļvadu kopējais garums 997 m) un ūdensapgādes sistēmu 
(cauruļvadu kopējais garums 1203,54 m un 3 hidranti), veicot ieguldījumu sabiedrības 
pamatkapitālā.  

Sabiedrība 2022. gada 12. oktobrī no SIA “Medozoli” saņēma Nekustamo īpašumu kopuma 
nodošanas – pieņemšanas aktu, kas parakstīts 2019. gada 15. janvārī starp SIA “Medozoli” un 
pašvaldību. Nodotā īpašuma sastāvā ir arī sadzīves kanalizācijas un ūdensapgādes sistēmas 
(turpmāk – tīkli). Tīklu nodošana sabiedrībai un ieguldīšana tās pamatkapitālā nepieciešama, 
lai saskaņotu pieslēgumus jauniem klientiem, nodrošinātu tīklu atbilstošu uzturēšanu un 
ekspluatāciju. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par SIA “Ādažu ūdens” pamatkapitāla palielināšanu un nekustamo 
īpašumu nodošanu pārvaldībā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

8. Par pārstāvja pilnvarošanu daudzdzīvokļu dzīvojamās mājas Kadaga-11, Kadaga, 
Ādažu novads vispārējās atjaunošanas, energoefektivitātes paaugstināšanas pasākumu 

īstenošanai 
(Diāna Čūriška) 

Ziņo par SIA “Ādažu namsaimnieks” šā gada 10. maija iesniegumu Nr. ĀNS/1-4-2/23/113 (reģ. 
Nr. ĀNP/1-11-1/23/2607) ar lūgumu pilnvarot pašvaldības pārstāvi lēmuma pieņemšanai un 
aptaujas anketas parakstīšanai jautājumā par dzīvojamās mājas Kadaga 11, Kadaga, Ādažu 
pagasts, Ādažu novads (turpmāk – māja Kadaga 11), vispārējās atjaunošanas, tai skaitā, 
energoefektivitātes paaugstināšanas pasākumu īstenošanu.  

Dzīvokļu Kadaga 11-54, Kadaga, un Kadaga 11-63, Kadaga, īpašnieks ir pašvaldība. SIA 
“Ādažu namsaimnieks” ir mājas Kadaga 11 pārvaldnieks, atbilstoši 2012. gada 31. oktobra 
dzīvojamās mājas pārvaldīšanas līguma Nr. P/K11/2012/13 nosacījumiem. 

SIA “Ādažu namsaimnieks” ir pašvaldības dzīvojamā fonda pārvaldnieks saskaņā ar 2012. gada 
31. maija savstarpēji noslēgtu līgumu Nr. JUR 2012-05/361, kas neparedz pārvaldniekam 
patstāvīgi pieņemt lēmumus par dzīvokļu īpašnieku aptaujas lapā minētajiem jautājumiem, tai 
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skaitā par dalību vispārējās atjaunošanas projektā, aizdevuma saņemšanu komercbankā, 
izdevumu par biedrības dibināšanu un darbību, kā arī par tehniskās dokumentācijas izstrādi 
segšanu u.tml. 

Paredzams, ka dalība Eiropas Savienības struktūrfondu līdzfinansētu energoefektivitātes 
paaugstināšanas pasākumu īstenošanā radīs pašvaldībai sedzamus izdevumus un citas saistības. 

Ar pašvaldības domes 2022. gada 27. jūlija lēmumu Nr. 324 “Par dzīvokļa īpašumu nodošanu 
pārvaldībā pašvaldības aģentūrai “Carnikavas komunālserviss”” nolemts nodot pašvaldības 
aģentūrai “Carnikavas komunālserviss” (turpmāk – aģentūra) pārvaldībā pašvaldības 
nekustamo mantu Ādažu novada Ādažu pagastā, tai skaitā dzīvokļus Nr. 54 un Nr. 63 mājā 
Kadaga 11 pēc īres līguma termiņa beigām. 

Aģentūras ieskatā ir lietderīgi veikt mājas Kadaga 11 vispārējās atjaunošanas, tajā skaitā, 
energoefektivitātes paaugstināšanas pasākumus un dalība projektā ir atbalstāma. 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 4. panta pirmās daļas 10. punktu, 10. panta pirmās daļas 16. 
punktu, 73. panta ceturto daļu, 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Pilnvarot pašvaldības administrācijas Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāju Diānu 
Čūrišku pārstāvēt pašvaldību, kā dzīvojamās mājas Kadaga 11, Kadaga, Ādažu pagasts, 
Ādažu novads, dzīvokļu īpašumu Nr. 54 (kad. Nr. 8044 900 2366) un Nr. 63 (kad. Nr. 
8044 900 2298) īpašnieku, un piedalīties mājas dzīvokļu īpašnieku aptaujā, balsojot “par” 
aptaujas lapā dzīvokļu īpašnieku kopībai izlemjamajiem jautājumiem dzīvojamās mājas 
vispārējās atjaunošanas, tai skaitā, energoefektivitātes paaugstināšanas pasākumu 
īstenošanai, kā arī parakstīt aptaujas lapas. 

9. Par konkursa “Sabiedrība ar dvēseli 2023” projektu apstiprināšanu 
(Inga Pērkone) 

Ziņo, ka pašvaldības šā gada 22. februārī izsludinātajā konkursā “Sabiedrība ar dvēseli 2023” 
(turpmāk – konkurss) tika saņemti 29 projektu pieteikumi, no kuriem 27 iesniegumus konkursa 
vērtēšanas komisija atzina par atbilstošiem konkursa nolikumam. 

Nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Atjaunotāji (2023)” pieteikums “Kultūrvēsturiskais 
mantojums (1904)” neatbilda nolikuma 51.23. apakšpunktam (netiek atbalstīti projekti, kas 
paredz ēku konstruktīvos risinājumus), un nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Kaķīšu grupas 
vecāki” pieteikums “Kaķīšu dzirnavas” neatbilda nolikuma 3.5. apakšpunktam (SIA nevar būt 
projekta vadītājs). 

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības administrācijas Attīstības un projektu nodaļas vadītājai 
Ingai Pērkonei līdz pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdei sazināties ar konkursa projektu 
iesniedzējiem, kuriem komisija atbalstīja mazāku, nekā projektu pieteikumos pieprasīto, 
finansējumu, lai noskaidrotu, vai viņi ir gatavi pie šādiem nosacījumiem īstenot projektus.  

I. PĒRKONE vērš uzmanību, ka protokollēmums “Par konkursa “Sabiedrība ar dvēseli 2023” 
projektu apstiprināšanu” netiek virzīts uz pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdi, vienlaikus 
informējot, ka tiks nodrošināta saziņa ar konkursa projektu iesniedzējiem.  

Pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības šā gada 22. februāra nolikuma Nr. 3 “Konkursa 
“Sabiedrība ar dvēseli 2023” nolikums” 30. punktu, konkursa vērtēšanas komisijas šā gada 11. 
maija atzinumu, 

atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Kerola Dāvidsone (LRA) 
nepiedalās balsošanā), KOMITEJA NOLEMJ: 
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1. Piešķirt pašvaldības līdzfinansējumu 40000 euro apmērā šādu projektu īstenošanai 
konkursā “Sabiedrība ar dvēseli 2023”: 

1.1. “Izglītojošas āra sienas izveide ĀBVS “Dabas metamorfozes”” – 2 000,00 EUR; 

1.2. “BMX starta kalna drošas uzbrauktuves izbūve” – 3 499,94 EUR; 

1.3. “Universālā garderobe Ādažu novada māklsuskolas telpām Carnikavā” – 1 571,90 
EUR; 

1.4. “Pirmās ielas 43 septītā kāpņu telpa” – 1 888,49 EUR; 

1.5. “Informatīvu stendu par drošu uzvedību ūdens tuvumā un glābšanas inventāra 
izvietošana peldvietās sabiedrības izglītošanas nolūkā” – 1 843, 21 EUR; 

1.6. “Aktīvās atpūtas 5 maņu taka "Sadzirdi, saredzi, sasmaržo, sajūti un izgaršo!"” – 
3 418,45 EUR; 

1.7. “Akustikas uzlabošana ĀNMS” – 1 488,57 EUR; 

1.8. “Sapņu māja” – 3 117,91 EUR; 

1.9. “Saturīga brīvā laika pavadīšana skolas starpbrīžos “Brīvbrīdis”” – 600,00 EUR; 

1.10. “Pasaku tēlu tērpu projekts “Sēd uz sliekšņa pasaciņa”” – 1 472,20 EUR; 

1.11. “Skatuves tērpa elementa izgatavošana - MAUČI” – 756,60 EUR; 

1.12. “Daudzīvokļu mājas Pirmā iela 27 trešās kāpņutelpas remonts” – 1 940,50 EUR; 

1.13. “Lai bērniem laba dzīve Ādažos” – 525,95 EUR; 

1.14. “Sakoptāks un drošāks Alderu centrs” – 2 996,55 EUR; 

1.15. “Ziedošais uzkalniņš Kadagā” – 1 923,42 EUR; 

1.16. “Lauku sēta” – 1 974,90 EUR; 

1.17. “Šūpoties droši” – 1 891,00 EUR; 

1.18. “Arheoloģiskie tērpi tradīciju kopai ĀBOLS” – 806,70 EUR; 

1.19. “Dubļu virtuve ar pārsegu” – 1 466,50 EUR; 

1.20. “Krāsainā bērnība” – 836,99 EUR; 

1.21. “Skaista un droša vide Ādažu bērniem” – 539,38 EUR; 

1.22. “Par drošu bērnību” – 1 230,00 EUR; 

1.23. “Apgūt pavāra prasmes caur rotaļām” – 1 278,99 EUR; 

1.24. “Bitīšu saimes mācības un rotaļas svaigā gaisā II” – 931,85 EUR. 

2. Juridiskajai un iepirkumu nodaļai līdz 2023. gada 10. jūnijam sagatavot līgumu 
projektus 1. punkta izpildei: 

2.1. 1.1. apakšpunkta izpildei – ar biedrības “Privātā vidusskola ĀBVS” valdes 
priekšsēdētāju K.D.; 

2.2. 1.2. apakšpunkta izpildei – ar biedrības “Sporta klubs “BMX Ādaži”” valdes locekli 
Ģ.L.; 

2.3. 1.3. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “DIY ĀDAŽI” 
projekta vadītāju M.L. un galvotāju K.R.; 
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2.4. 1.4. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Astoņi no septītās” 
projekta vadītāju G.Ā. un galvotāju E.R.; 

2.5. 1.5. apakšpunkta izpildei – ar biedrības “Peldēt droši” valdes priekšsēdētāju Z.G.; 

2.6. 1.6. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Mēs bērniem” 
projekta vadītāju G.U. un galvotāju E.V.; 

2.7. 1.7. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “ĀNMS kreatīvais 
kolektīvs” projekta vadītāju J.P. un galvotāju K.R.; 

2.8. 1.8. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Viss bērniem” 
projekta vadītāju I.G. un galvotāju D.M.; 

2.9. 1.9. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Carnikavas 
pamatskolas Vecāku padome” projekta vadītāju I.O. un galvotāju D.K.; 

2.10. 1.10. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Šujam kopā!” 
projekta vadītāju Z.F. un galvotāju E.R.; 

2.11. 1.11. apakšpunkta izpildei – ar biedrības “Koris Saknes” valdes locekli I.C.; 

2.12. 1.12. apakšpunkta izpildei – ar biedrības “SAIMNIEKS 27” valdes priekšsēdētāju 
A.V.; 

2.13. 1.13. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Ūbeļu 15 čaklie 
draugi” projekta vadītāju S.B. un galvotāju L.P.; 

2.14. 1.14. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Alderu iedzīvotāji” 
projekta vadītāju I.M. un galvotāju A.M.; 

2.15. 1.15. apakšpunkta izpildei – ar biedrības “Par sakoptu Kadagu” valdes locekli S.S.; 

2.16. 1.16. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Brīvās Austras 
skolas vecāku apvienība” projekta vadītāju T.R. un galvotāju S.B.; 

2.17. 1.17. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Tauriņu smaids” 
projekta vadītāju A.L. un galvotāju J.L.; 

2.18. 1.18. apakšpunkta izpildei – ar biedrību “Radošā Apvienība DZĪVOTPRIEKS” 
valdes locekli I.K.; 

2.19. 1.19. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “PII “Strautiņš” 11. 
grupa” projekta vadītāju S.R. un galvotāju J.R.; 

2.20. 1.20. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Vecāki bērnu 
priekam” projekta vadītāju S.L. un galvotāju E.K.; 

2.21. 1.21. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Ūbeļu 13 čaklie 
draugi” projekta vadītāju S.B. un galvotāju L.Š.; 

2.22. 1.22. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Bērnu prieks” 
projekta vadītāju A.L. un galvotāju I.K.; 

2.23. 1.23. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “10.grupiņas 
sapņotāji” projekta vadītāju Z. L.-E. un galvotāju A. K.; 

2.24. 1.24. apakšpunkta izpildei – ar nereģistrētas iedzīvotāju grupas “Ādažu PII 
“Strautiņš” “Bitīšu grupiņa”” projekta vadītāju J. K. un galvotāju O. K. 

10. Par dalību projektā energokopienu veicināšanai 
(Inga Pērkone) 
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Ziņo, ka pašvaldība šā gada 25. aprīlī saņēma Magliano Alpi pašvaldības Itālijā e-pastu ar 
aicinājumu iesaistīties projekta pieteikuma izstrādē par energokopienu tēmu Eiropas Savienības 
programmas Citizens, Equality, Rights and Values (turpmāk – CERV) ietvaros, uzsaukumā 
Town Twinning (CERV-2023-CITIZENS-TOWN-TT).  

CERV nodrošina finansējumu pilsoņu iesaistei, vienlīdzībai visiem, tiesību un ES vērtību 
īstenošanai. Programma veicina apmaiņu starp dažādu valstu, kultūru, dzimumu un sociāli 
ekonomiskās vides cilvēkiem, stiprina savstarpējo sapratni un toleranci un dod viņiem iespēju 
paplašināt savu skatījumu un attīstīt Eiropas piederības un identitātes sajūtu, izmantojot pilsētu 
sadraudzības un tīklus. “Town Twinning” īpašais mērķis ir veicināt apmaiņu starp cilvēkiem no 
dažādām valstīm, lai stiprinātu savstarpējo sapratni un toleranci un dotu iespēju paplašināt savu 
skatījumu un attīstīt Eiropas piederības un identitātes sajūtu. Projekta ietvaros plānots veicināt 
pieredzes apmaiņu saistībā ar energokopienu veidošanos. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par dalību projektā energokopienu veicināšanai” projektu un virzīt 
to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

11. Par grozījumiem 26.04.2023. lēmumā Nr. 138 “Par nomas maksas noteikšanu telpām 
Gaujas iela 16, Ādaži” 

(Ilona Gotharde) 

Ziņo, ka pašvaldības dome šā gada 26. aprīlī pieņēma lēmumu Nr. 138 “Par nomas maksas 
noteikšanu telpām Gaujas iela 16, Ādaži” (turpmāk – lēmums), nosakot ar šā gada 1. jūniju 
telpu nomas maksu aģentūrai 4,95 euro apmērā, bez PVN pašvaldības ēkas Gaujas iela 16, 
Ādaži, telpu nomniekiem: SIA “Ādažu namsaimnieks”, SIA “Ādažu ūdens” un Nodrošinājuma 
valsts aģentūrai. Daļa no minētā īpašuma telpām iznomāta arī SIA “Ādažu Glābšanas dienests”.  

Saskaņā ar noslēgtajiem nomas līgumiem pašvaldība ir tiesīga mainīt nomas maksu vienu reizi 
gadā, brīdinot nomnieku vienu mēnesi iepriekš rakstveidā.  

Lai ievērotu nomas līgumos noteikto procedūru un lai nomnieki savlaicīgi tiktu brīdināti par 
nomas maksas izmaiņām, lēmumā nepieciešams izdarīt grozījumus, nosakot, ka pielemtā 
nomas maksa piemērojama ar šā gada 1. jūliju. 

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par" , "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par grozījumiem 26.04.2023. lēmumā Nr. 138 “Par nomas maksas 
noteikšanu telpām Gaujas iela 16, Ādaži”” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības 
domes šā gada 24. maija sēdē. 

12. Par saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības nolikums” projektu 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo, ka saistošie noteikumi nosaka pašvaldības institucionālo sistēmu un darba organizāciju, 
tai skaitā, pašvaldības administrācijas struktūru, pašvaldības domes un tās komiteju sēžu darba 
organizāciju, kas ietver arī kārtību, kādā iedzīvotāji var piedalīties sēdēs, publisko tiesību 
līguma noslēgšanas procedūru, pašvaldības administrācijas un amatpersonu izdoto 
administratīvo aktu apstrīdēšanu, iedzīvotāju pieņemšanu un iesniegumu izskatīšanu, 
amatpersonu rīcību ar pašvaldības mantu un finanšu resursiem, sadarbību ar pilsoniskās 
sabiedrības organizācijām, publiskās apspriešanas organizēšanu un citus jautājumus. 

K. MIĶELSONE, J. RUKS, J. LEJA, I. KRASTIŅŠ, G. PORIETIS, V. BULĀNS debatē par: 

1. Ādažu novada administratīvās teritorijas teritoriālo vienību sadalījumu (I. Švarce 
uzsver, ka nolikumā ir iekļauts esošais teritorijas sadalījums. Šobrīd norit darbi pie 
jaunās teritorijas plānošanas izstrādes, līdz šā gada augustam tiek gaidīti iedzīvotāju 
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priekšlikumi par novada ciema teritoriālajiem sadalījumiem. I. Krastiņš debatē par 
pašvaldības tīmekļvietnē www.adazunovads.lv publicēt informāciju par visiem Ādažu 
novada ciemiem.); 

2. pašvaldības nolikuma 15.1.1. apakšpunktu par Carnikavas pagasta pārvaldi (I. Gotharde 
vērš uzmanību, ka šādas struktūrvienības izveidi nosaka Pašvaldību likums.);  

3. pašvaldības nolikuma 15.16.1. apakšpunktu struktūrvienība “Carnikavas Tautas nams 
“Ozolaine” (G. Porietis uzsver, ka pēc konsultācijām ar Kultūras ministriju, tika 
secināts, ka vēsturiski iestādes nosaukums bija “Tautas nams”, jo tas tika uzbūvēts par 
iedzīvotāju līdzekļiem, līdz ar to vēsturiskais nosaukums “Carnikavas Tautas nams 
“Ozolaine”” ir saglabājams.); 

4. par komiteju sēžu tiešraižu translāciju (I. Gotharde informē, ka saskaņā ar Pašvaldību 
likuma 27. panta trešo daļu, pašvaldība savā oficiālajā tīmekļvietnē nodrošina domes 
sēdes audiovizuālu tiešraidi. K. Miķelsone aicina turpināt arī komiteju sēžu 
audiovizuālu tiešraidi, paužot viedokli, ka tā ir atklāta pārvaldība. Deputāti vienojas, ka 
komiteju sēžu audiovizuālu tiešraides arī turpmāk tiks nodrošinātas.); 

5. pašvaldības nolikuma 84. punktu par saistošo noteikumu publiskās apspriešanas kārtību 
(I. Gotharde informē, ka publisko apspriešanu var ierosināt ne mazāk kā 5 % no 
pašvaldības deklarētajiem pilngadību sasniegušajiem iedzīvotājiem. K. Miķelsone 
aicina izteikt iedzīvotāju skaitu absolūtajos skaitļos, nevis procentos, kas būtu 
saprotamāk sabiedrībai.).   

J. RUKS debatē par iespēju iekļaut pašvaldības nolikumā nosacījumu, ka, ja pašvaldības 
deputāta iesniegumā minētās darbības īstenošanai ir finansiālā ietekme uz pašvaldības budžetu, 
tad pašvaldības deputātam savā iesniegumā ir jānorāda arī iespējamie finanšu līdzekļu avoti.  

Atklāti balsojot, ar 14 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt saistošo noteikumu “Ādažu novada pašvaldības nolikums” projektu un virzīt to 
sabiedrības viedokļa noskaidrošanai.  

*** 

K. MIĶELSONE, pamatojoties uz Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 1. jūlija 
saistošo noteikumu Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 98.6. apakšpunktu, 
izsludina pārtraukumu. 

Pārtraukums no plkst. 11.55 līdz plkst. 12.40. 

*** 

13. Par reglamenta “Pašvaldības darba reglaments” projektu 
(Ilona Gotharde) 

Ziņo reglaments nosaka novada pašvaldības domes darba organizāciju, domes un komiteju sēžu 
norises un to darba organizatoriskās un tehniskās apkalpošanas, kā arī privāto tiesību līgumu 
noslēgšanas un iekšējo normatīvo aktu izdošanas kārtību un citus Pašvaldību likumā noteiktos 
jautājumus. Vērš uzmanību, ka pašvaldības domes izveidoto institūciju: komisiju, konsultatīvo 
padomju un darba grupu darba organizatoriskās un tehniskās apkalpošanas kārtību nosaka 
pašvaldības domes lēmumos un institūciju nolikumos. 

R. KUBULIŅŠ informē, ka personisku iemeslu dēļ atstās sēdi, papildus aicina deputātus, 
izskatot Finanšu komitejas šā gada 17. maija sēdes darba kārtības 20. jautājumu “Par saistošo 
noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. janvāra saistošajos 
noteikumos Nr.1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 2023. gadam”” projektu 
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novirzīt 2 498 euro korim “Saknes” no pašvaldības budžeta 2023. gadam, lai tiktu iegādātas 
jostas, kas būtu nepieciešamas XXVII Vispārējie latviešu Dziesmu un XVII Deju svētkiem.  

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. RUKS, J.LEJA, G. KOZLOVSKA, L. PUMPURE debatē 
par:  

1. domes darba organizāciju (I. Krastiņš, J. Ruks, G. Kozlovska rosina nenoteikt 
reglamenta 6. punktā konkrētu laika ierobežošanu – 1 stundu, bet noteikt, ka līdz sēdes 
sākumam deputātam jāziņo sēdes vadītājam vai protokolētājam par neierašanās 
iemesliem. K. Miķelsone aicina pašvaldības administrācijas atbildīgajiem darbiniekiem 
izvērtēt situāciju un precizēt reglamenta 6. punkta redakciju, ņemot vērā deputātu 
ierosinājumu.); 

2. reglamenta 18. un 19. punktu par  kārtības neievērošanu un troksni sēžu zālē (pēc 
deputātu diskusijām reglamenta punkti palika piedāvātajā redakcijā.); 

3. domes sēdes norises datumu (L. Pumpure rosina manīt reglamenta 32. punktā noteikto 
pašvaldības domes sēdes termiņu – “katra mēneša ceturtajā ceturtdienā”, ņemot vērā, ka 
mēdz būt mēneši, kad ir piecas nedēļas (5 trešdienas un 5 ceturtdienas). K. Miķelsone 
aicina pašvaldības administrācijas atbildīgajiem darbiniekiem izvērtēt situāciju un 
precizēt reglamenta 32. punkta redakciju, ņemot vērā deputātes Liānas Pumpures 
komentāru.); 

4. deputātu klātienes dalību komiteju sēdēs (I. Gotharde vērš uzmanību, ka komiteju sēdēs 
deputātiem nav obligāti jāpiedalās klātienē. K. Miķelsone tomēr aicina deputātus 
piedalīties komiteju sēdēs klātienē.).  

Plkst.13:55 R. KUBULIŅŠ atstāj sēdi.  

Plkst. 14:02 J. LEJA atstāj sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt  reglamenta “Pašvaldības darba reglaments” projektu.  

[Piezīme: Reglamenta “Pašvaldības darba reglaments” projekts tiks virzīts izskatīšanai 
pašvaldības domes sēdē kopā ar Ādažu novada pašvaldības saistošo noteikumu “Ādažu novada 
pašvaldības nolikums” projektu, pamatojoties uz reglamenta 111. punktu par reglamenta 
vienlaicīgu ar pašvaldības nolikumu spēkā stāšanos.] 
 

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu īpašumam "Valsts mežs 8052", 
Lilastē 

(Zintis Varts) 

Ziņo par Zemkopības ministrijas šā gada 20. aprīļa iesniegumu (reģ. ĀNP/1-11-1/23/2263) par 
nekustamā īpašuma “Valsts mežs 8052”, Carnikavas pagastā, Ādažu novadā, zemes vienības 
daļas atsavināšanu 8052 001 0055  saskaņā ar pievienoto priekšlikumu. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt lēmuma “Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu īpašumam “Valsts 
mežs 8052”, Lilastē” projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. 
maija sēdē. 

15. Par noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 22.12.2021. noteikumos Nr. 
11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi”” projektu 
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(Laila Raiskuma) 

Ziņo par grozījumiem noteikumos “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 22.12.2021. 
noteikumos Nr. 11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi””. 

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP), Jānis 
Leja (S) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

Atbalstīt  noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības 22.12.2021. noteikumos Nr. 
11 “Ādažu novada pašvaldības atlīdzības noteikumi”” projektu un virzīt to izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

16. Par izmaiņām pašvaldības iestāžu struktūrā 
(Laila Raiskuma) 

Ziņo par Ādažu novada sociālā dienesta (turpmāk – SD) šā gada 17. aprīļa iesniegumu Nr. 
ĀNP/1-33-24/23/12 par grozījumiem SD amatu sarakstā ar priekšlikumu izveidot jaunu amatu 
“vecākais sociālais darbinieks”, lai nodrošinātu pašvaldības šā gada 26. aprīļa saistošo 
noteikumu Nr. 11/2023 “Par pašvaldības pabalstu ēdināšanai pirmsskolas un vispārējās 
izglītības iestādēs Ādažu novadā” noteikto funkciju kvalitatīvu izpildi. Jaunas amata vietas 
izveidošanai un uzturēšanai 2023. gadā ietekme uz budžetu palielināsies par 12492 euro (alga, 
sociālās garantijas un nodokļi) un šādi līdzekļi ir pieejami SD budžetā.  

Ņemot vērā, ka šā gada 6. aprīlī tika veikti grozījumi pašvaldības 2021. gada 29. septembra 
nolikumā Nr. 11 “Ādažu novada pašvaldības sociālā dienesta nolikums”, svītrojot 
struktūrvienību “Dienas centrs “Pīlādzis””, kas nodrošināja bērnu brīvā laika pavadīšanas 
iespēju pēc skolas un brīvlaikos, ierosina ar šā gada 31. maiju slēgt SD struktūrvienības “Dienas 
centrs “Pīlādzis” amatu “Pedagogs”, jo pašvaldības ieskatā minētā funkcija ir piekritīga 
pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļai (turpmāk – IJN) un Dienas centra 
“Pīlādzis” līdzšinējā amata vieta ”Pedagogs” ar šā gada 1. jūniju ir pārceļama uz IJN, nosakot 
amata nosaukumu “Bērnu brīvā laika organizators”. Minētās ieceres izpildei nebūs papildu 
ietekmes uz pašvaldības budžetu, jo amatu amatalgas ir vienādas. 

Plkst. 14:15 J. LEJA piedalās sēdē.  

K. MIĶELLSONE, A. DENIŅA, I.KRASTIŅŠ, L. RAISKUMA, G. KOZLOVSKA, L. 
ANSPOKA debatē par:  

1. amatalgu sociālajam darbiniekam (A. Deniņa pauž viedokli par nepieciešamo algas 
paaugstinājumu sociālajam darbiniekiem, lai atalgojums būtu konkurētspējīgs darba 
tirgū.); 

2. Dienas Centra “Pīlādzis” telpām Stacijas ielā 5, Carnikava (A. Deniņa aicina pārskatīt 
iespēju senioru biedrībai “Paeglis” turpināt pulcēties dienas centra “Pīlādzis” telpās. K. 
Miķelsone uzdod Sociālā dienesta vadītājai I. Rozei izvērtēt šādu priekšlikumu un 
Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komitejas šā gada 7. jūnija sēdē ziņot par esošo 
situāciju.). 

Atklāti balsojot, ar 13 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP) atstāja 
sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par izmaiņām pašvaldības iestāžu struktūrā” projektu un virzīt to 
izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

2. Uzdot Sociālā dienesta vadītājai I. Rozei uz Izglītības, kultūras, sporta un sociālā 
komitejas šā gada 7.jūnija sēdi sagatavot informatīvu ziņojumu par senioru biedrības 
“Paeglis” pulcēšanas telpām.  
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17. Par Ādažu bibliotēkas telpu paplašināšanu Gaujas iela 27B, Ādaži 
(Mirdza Dzirniece) 

Ziņo par SIA “RIAS”, reģistrācijas Nr. 40103112973 (turpmāk – SIA) 2022. gada 19. decembra 
iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/22/6402) un šā gada 13.janvāra precizēto iesniegumu (reģ. 
Nr. ĀNP/1-11-1/23/260) ar piedāvājumu nodot pašvaldībai nomas lietošanā SIA piederošā 
nekustamā īpašuma (kadastra numurs 8044 007 0224 015) daļu 160 m2 platībā Ādažu 
bibliotēkas vajadzībām. Cita starpā, SIA apņemas veikt kosmētisko remontu pēc pašvaldības 
norādījumiem. 

Informē, ka starp Ādažu novada domi un SIA 2015. gada 13. aprīlī tika noslēgts Nekustamā 
īpašuma daļas nomas līgums Nr. JUR 2015-04/358 (turpmāk – līgums) par SIA piederoša 
nekustamā īpašuma daļas nomu 261,2 m2 platībā ar mērķi – bibliotēkas izveidošanai un 
darbībai. Līguma darbības termiņš ir līdz 2028. gada 30. aprīlim.  

Šobrīd Ādažu bibliotēka izvietota nomas telpās Gaujas ielā 27B, Ādaži, 2. stāvā, kur izveidota 
grāmatu krātuve ēkas 1. stāvā 36,7 m² platībā, darbojas lasītava 224,5 m² kopplatībā, notiek 
iespieddarbu izsniegšana un saņemšana, ir pieejami datori apmeklētājiem, kā arī ir iekārtota 
bērnu vajadzībām piemērota zona. Bibliotēka tika akreditēta 2016. gada 14.decembrī un 
saņēma aizrādījumu par tās pieejamības fizisku ierobežojumu iedzīvotājiem ar īpašām 
vajadzībām, jo pakalpojumi tiek sniegti ēkas 2. stāvā, kur var nokļūt tikai izmantojot ēkas 
kāpnes, t.i., nav pieejams lifts vai pacēlājs. 

Bibliotēkas izvietošana pašvaldībai piederošās telpās šobrīd nav iespējama, savukārt papildu 
telpu noma kādā jaunā citā ēkā vai vietā sadārdzinās telpu nomas un aprīkošanas izmaksas, kuru 
apmaksa pašvaldībai pagaidām nav pieejama.  

Bibliotēkas ieskatā papildu telpu noma ēkas 1. stāvā novērsīs minēto trūkumu, nodrošinās 
pakalpojumu pieejamību ikvienam klientam un būtiski pilnveidos bibliotēkas funkcionalitāti, 
telpu lietošanas ergonomiku un krājumu izvietojumu.  

Piekrītot SIA papildu telpu nomas piedāvājumam, bibliotēkai būs pieejamas papildu telpas 160 
m² platībā (lasītava 88,2 m², kantora telpa 15,2 m², ģērbtuve 4,8 m², gaitenis un personāla telpa 
24,2 m², tualete 1,4 m², dušas telpa 1,2 m² un noliktava 25 m²). 

Pašreizējo telpu nomas maksa par 261 m² ir 914,20 euro mēnesī (bez PVN) un gadā tie plānoti 
20965 euro apmērā, t.sk. nomas maksa, komunālie maksājumi un apkure. 

K. MIĶELSONE, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, G. PORIERIS, K. DĀVIDSONE, G. DZENIS, M. 
DZIRNIECE, V. BULĀNS debatē par esošo telpu pieejamību un tehnisko stāvokli Ādažu 
novadā.  

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas jaunatnes 
lietu speciālistei Ievai Pelcmanei uz Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komitejas šā gada 7. 
jūnija sēdi sagatavot informatīvu ziņojumu par iespējamām telpām jauniešu centram Ādažos.  

Plkst. 14:20 G. MIGLĀNS atstāja sēdi.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par, "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis 
Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 

1. Atbalstīt lēmuma “Par Ādažu bibliotēkas telpu paplašināšanu Gaujas iela 27B, Ādaži” 
projektu un virzīt to izskatīšanai pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Izglītības un jaunatnes nodaļas jaunatnes lietu 
speciālistei Ievai Pelcmanei uz Izglītības, kultūras, sporta un sociālā komitejas šā gada 
7. jūnija sēdi sagatavot informatīvu ziņojumu par iespējamām telpām jauniešu centram 
Ādažu pilsētā un Carnikavas pagastā. 
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18. Par deputātu A. Deniņas, I. Krastiņa un J. Lejas priekšlikumu par Carnikavas 
Mūzikas un mākslas skolas ēkas būvniecības uzsākšanu 2024. gadā 

(Imants Krastiņš , Arta Deniņa , Jānis Leja) 

Ziņo par pašvaldības domes deputātu Artas Deniņas, Imanta Krastiņa un Jāņa Lejas šā gada 6. 
aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/1885) ar priekšlikumu par Carnikavas Mūzikas un 
mākslas skolas ēkas būvniecības uzsākšanu 2024. gadā, savu lūgumu pamatojot ar to, ka bijušā 
Carnikavas novada un tagadējā apvienotā Ādažu novada ilgtermiņa stratēģijā Carnikavas 
“Izglītības kvartāla” būvniecība un pieguļošo ceļu rekonstrukcija ir noteikta kā prioritāra, kā arī 
kā neatņemama “Izglītības kvartāla” daļa ir jaunās Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas ēkas 
būvniecība.  

Informē, ka šis jautājums jaut tika skatīts Attīstības komitejas šā gada 10.maija sēdē izvērtējot: 

1. Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas ēkas būvniecības uzsākšanas 2024. gadā 
iespējām, nepieciešamajiem finanšu līdzekļiem, pakalpojuma nodrošināšanu Ādažu 
novada Mākslu skolas ietvaros; 

2. būvobjekta izmantošanas nosacījumiem; 

3. Izglītības attīstības prioritātēm un to noteikto secību, kā arī nepieciešamību sākotnēji 
nodrošināt pakalpojumu pieejamību, drošu vidu, kā arī paredzamo atalgojuma 
palielināšanu pedagogiem no pašvaldības budžeta, satiksmi un bērnu drošību; 

4. par ārfinansējuma piesaisti pakalpojumu attīstībai un to pieejamību, kā arī iespējām 
atrast finansējumu, atsavinot Carnikavas pagastā esošos nekustamos īpašumus, kas nav 
nepieciešami pašvaldības funkciju nodrošināšanai, ieguldot šos līdzekļus projekta 
izstrādē; 

5. iespējām rīkot arhitektu plenēru izglītības kvartāla attīstībai, paredzot pašvaldības 
budžetā līdzekļus plenēra rīkošanai, kā arī savlaicīgu arhitektu uzrunāšanu dalībai 
plenērā un nepieciešamību plenērā skatīt Carnikavas pagasta attīstību kopumā. 

I. Krastiņš aicina D. Rumpei uzrunāt profesionālos arhitektus, lai noskaidrotu dalības iespējas 
plenērā jau šā gada septembrī vai oktobrī. Papildus debatē par iespēju visu iegūto pašvaldības 
līdzekļu no pašvaldības nekustamo īpašumu pārdošanas novirzīšanu Carnikavas izglītības 
kvartāla realizēšanai. 

K. MIĶELSONE, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, J. RUKS, A. DENIŅA, I. ŠVARCE, 
A. GRIKMANIS, I. PĒRKONE, D. RUMPE debatē par Carnikavas Mūzikas un mākslas skolas 
ēkas būvniecības uzsākšanas 2024. gadā iespējām, nepieciešamajiem finanšu līdzekļiem, 
pakalpojuma nodrošināšanu Ādažu novada Mākslu skolas ietvaros (K. Miķelsone vērš 
uzmanību, ka būvobjekts “Carnikavas novada izglītības iestāžu mācību vides uzlabošanai 
nepieciešamo pārbūves būvprojektu izstrāde un autoruzraudzība”, ko pasūtīja Carnikavas 
novada dome un kam Būvniecības informācijas sistēmā Carnikavas novada būvvalde 2018. 
gada 26. novembrī veica atzīmi par projektēšanas nosacījumu izpildi, turpmākā būvniecībā nav 
izmatojams un, lai uzsāktu esošās ēkas pārbūves procesu, ir nepieciešams izstrādāt būvniecības 
ieceres dokumentāciju, veicot esošās ēkas inženierizpēti. I. Krastiņš aicina deputātus atbalstīt 
iespēju rīkot arhitektu plenēru izglītības kvartāla attīstībai šā gada septembrī vai oktobrī, 
ieplānojot pašvaldības budžetā līdzekļus 15000 euro apmērā. A. Deniņa uzsver, ka arhitektu 
plenērs izglītības kvartāla attīstībai būtu mazākais solis uz attīstību Carnikavas pagastā, aicina 
nesadalīt investīcijas projektus. K. Miķelsone atbalsta plenēra rīkošanu. Vērš uzmanību, ka 
Smilšu ielas pārbūvei atvēlētie līdzekļi jau ir ieplānoti pašvaldības budžetā. A. Grikmanis vērš 
uzmanību, ka plenēra uzdevums ir piedāvāt risinājumus, kura ietvaros pašvaldība iegūst 
priekšlikumus konkrētās vides attīstības un pārbūves iespējām, uzdevumiem, ko tālāk nodot 
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projektētājiem. Informē, ka pēc Ādažu novada būvvaldes ieskatiem un finansiālu apsvērumu 
dēļ plenērā būtu jāpiedalās četru kategoriju pārstāvjiem:  

1. Rīgas Tehniskās universitātes Arhitektūras fakultāte; 

2. Celtniecības koledžas Arhitektūras katedra; 

3. Latvijas Lauksaimniecības universitātes Ainavu arhitektūras un plānošanas katedra; 

4. Latvijas māksla akadēmijas Dizaina nodaļa.  

Papildus uzsver, ka minēto kategoriju pārstāvjus būtu nepieciešams aicināt uz plenēru ļoti 
savlaicīgi. Informē, ka šogad laika trūkumu dēļ nebūtu iespējams rīkot plenēru izglītības 
kvartāla attīstībai, rosina pašvaldības 2024. gada būvvaldes budžetā ieplānot tam finansējumu, 
kā arī nākamā gada darba plānā ieplānot aktivitātes par plenēra izglītības kvartāla attīstībai 
rīkošanu. D. Rumpe uzsver, ka profesionāli arhitekti vasaras sezonā nav pieejami, toties, 
uzrunājot šobrīd, būtu iespējams uzaicināt viņus piedalīties plenērā šā gada septembrī vai 
oktobrī. I. Švarce uzsver, ka minēto plenēru nav iespējams rīkot atrauti no izsludinātā iepirkuma 
tematiskā plānojuma izstrādei, ko plānots pabeigt 2024. gada pavasarī. J. Ruks aicina atsaukt 
deputātu I. Krastiņa, A. Deniņas un J. Lejas šā gada 6.aprīļa iesniegumus (reģ. Nr. ĀNP/1-11-
1/23/1885, Nr. ĀNP/1-11-1/23/1884), rosinot atvēlēt pašvaldības budžetā līdzekļus par 
arhitektu plenēru izglītības kvartālam. V. Bulāns aicina Ādažu novada būvvaldei uz Attīstības 
komitejas šā gada 14. jūnija sēdi sagatavot priekšlikumus par plānoto plenēru 2024. gada 
pavasarī.).  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis 
Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ.: 

1. Virzīt jautājumu izskatīšanai Attīstības komitejas šā gada 14. jūnija sēdē. 

2. Uzdot Ādažu novada būvvaldes galvenajai arhitektei Dacei Rumpei sazināties ar 
arhitektiem par plenēru izglītības kvartāla attīstībai, ziņot par virzību Attīstības 
komitejas šā gada 14. jūnija sēdē. 

3. Uzdot Ādažu novada būvvaldes vadītājam A. Grikmanim sazināties ar mācību iestādēm 
par plenēru izglītības kvartāla attīstībai, ziņot par virzību Attīstības komitejas šā gada 
14. jūnija sēdē. 

19. Par deputātu A. Deniņas, I. Krastiņa un J. Lejas priekšlikumu par Carnikavas 
“Izglītības kvartāla” pieguļošo Zvejnieku, Ziedu un Smilšu ielu būvprojekta izstrādi 

(Arta Deniņa , Imants Krastiņš , Jānis Leja ) 

Ziņo par pašvaldības domes deputātu Artas Deniņas, Imanta Krastiņa un Jāņa Lejas šā gada 6. 
aprīļa iesniegumu (reģ. Nr. ĀNP/1-11-1/23/1884) par Carnikavas “Izglītības kvartāla” 
pieguļošo Zvejnieku, Ziedu un Smilšu ielu būvprojekta izstrādi. Informē, ka šis jautājums tika 
skatīts Attīstības komitejas šā gada 10.maija sēdē, izvērtējot iespēju rīkot arhitektu plenēru 
izglītības kvartāla attīstībai.  

K. MIĶELSONE, V. BULĀNS, I. KRASTIŅŠ, J. LEJA, J. RUKS, A. DENIŅA, I. ŠVARCE, 
A. GRIKMANIS, I. PĒRKONE, D. RUMPE debatē par iespējām rīkot arhitektu plenēru 
izglītības kvartāla attīstībai, paredzot pašvaldības budžetā līdzekļus plenēra rīkošanai, kā arī 
savlaicīgu arhitektu uzrunāšanu dalībai plenērā un nepieciešamību plenērā skatīt Carnikavas 
pagasta attīstību kopumā.  

Atklāti balsojot, ar 12 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Raitis Kubuliņš (LZP), Gatis 
Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA NOLEMJ: 
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1. Noraidīt deputātu A. Deniņas, I. Krastiņa un J. Lejas priekšlikumu par Carnikavas 
“Izglītības kvartāla” pieguļošo Zvejnieku, Ziedu un Smilšu ielu būvprojekta izstrādi. 

2. Uzdot pašvaldības administrācijas Teritorijas plānošanas nodaļai kopā ar Ādažu novada 
būvvaldi sagatavot darba uzdevumus arhitektu plenēru izglītības kvartāla attīstībai, 
ziņot par virzību Attīstības komitejas šā gada 14. jūnija sēdē. 

20. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Ādažu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 
janvāra saistošajos noteikumos Nr.1/2023 “Par Ādažu novada pašvaldības budžetu 

2023. gadam”” projektu 
(Sarmīte Mūze) 

Ziņo par grozījumiem pašvaldības 2023. gada budžetā (2. pielikums).  

Plkst. 16:09 A. DENIŅA atstāj sēdi  

Plkst. 16:24 A.KRASTA atstāj sēdi.  

Deputāti debatē par R. Kubuliņa priekšlikumu novirzīt 2 498 euro korim “Saknes” no 
pašvaldības budžeta 2023. gadam, lai tiktu iegādātas jostas, kas būtu nepieciešamas XXVII 
Vispārējie latviešu Dziesmu un XVII Deju svētkiem. Izvirzītais priekšlikums tiek atbalstīts.  

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raitis 
Kubuliņš (LZP), Antra Krasta (LZS), Gatis Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

1. Atbalstīt grozījumus pašvaldības 2023. gada budžetā un virzīt tos izskatīšanai 
pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

2. Uzdod pašvaldības administrācijas Finanšu nodaļas vadītajai Sarmītei Mūzei iekļaut 
pašvaldības 2023. gada būvvaldes budžetā 15000 euro arhitektu plenēram izglītības 
kvartāla attīstībai un 2 498 euro korim “Saknes” jostu iegādei. 

21. Informatīvs ziņojums par Carnikavas komunālservisa ūdenssaimniecības izmaksām 
2022.gadā 

(Lauris Bernāns) 

Ziņo par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” ūdenssaimniecības izmaksām 
2022. gadā (3. pielikums).  

K. MIĶELSONE, L. BERNĀNS, G. DZENIS, I. KRASTIŅŠ debatē par ūdenssaimniecības 
tarifu izmaiņām un esošo ūdens zuduma pieaugumu (K. Miķelsone uzsver, ka pašvaldības 
aģentūras “Carnikavas komunālserviss” jāmeklē veidi un iespējamie varianti, kā samazināt 
ūdens tarifu sadārdzinājumu.). 

K. MIĶELSONE uzdod pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2. 
vietniekam Laurim Bernānam uz Finanšu komitejas šā gada 21. jūnija sēdi sagatavot ziņojumu 
par pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” ūdenssaimniecības tarifu izmaiņām. 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raitis 
Kubuliņš (LZP), Antra Krasta (LZS), Gatis Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

1. Pieņemt informāciju zināšanai.  

2. Uzdot pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” direktora 2.vietniekam 
Laurim Bernānam uz Finanšu komitejas šā gada 21. jūnija sēdi sagatavot ziņojumu par 
pašvaldības aģentūras “Carnikavas komunālserviss” ūdenssaimniecības tarifu 
izmaiņām. 
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*** 

K. MIĶELSONE ierosina atbilstoši  Ādažu novada pašvaldības domes 2021. gada 1. jūlija 
saistošo noteikumu Nr. 1/2021 “Ādažu novada pašvaldības nolikums” 61.punktam, kas nosaka, 
ka, ja sēdes darba kārtība netiek izskatīta vienā dienā, sēde tiek turpināta nākamajā dienā vai 
dienā, par kuru komiteja vienojas, Finanšu komitejas šā gada 17. maija sēdes darba kārtības 22. 
jautājumu “Informatīvs ziņojums par bioloģiski noārdāmo atkritumu apsaimniekošanu Ādažu 
pilsētā un Ādažu pagastā”, 23. jautājumu “Informatīvs ziņojums par teritorijas plānojuma 
izstrādi 2023.gada martā un aprīlī” un 24. jautājumu “Informatīvs ziņojums par suņu apmācības 
un sporta attīstību novadā” izskatīt pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

Atklāti balsojot, ar 10 balsīm "Par", "Pret" – nav, "Atturas" – nav, (Arta Deniņa (JKP), Raitis 
Kubuliņš (LZP), Antra Krasta (LZS), Gatis Miglāns (LZS) atstāja sēdi), KOMITEJA 
NOLEMJ: 

Atbalstīt Finanšu komitejas šā gada 17. maija sēdes darba kārtības 22. – 24. jautājumu 
izskatīšanu pašvaldības domes šā gada 24. maija sēdē. 

Sēde slēgta 2023. gada 17. maijā plkst. 17:10. 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētāja     Karīna Miķelsone  
                       
Protokolētāja        Linda Pavlovska  

ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 
PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 


